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PRO Liljeholmen har haft följande organisation under året

Styrelsen har, mht pandemin och det uppskjutna årsmötet, delvis bestått av 

Lennart Sundin ordförande, Pia Hällbom studieorganisatör, Anita Larsson 

sekreterare, Hans From kassör. Mia Stridh har varit ledamot och tillika ansvarig 

för medlemsärenden, Marianne Sundberg har varit ledamot och representant i 

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd. Annika Stridsberg har varit ledamot och 

Gunnar Haag har varit ledamot, vice ordförande och webmaster

Fr o m det senarelagda årsmötet den 25 november har styrelsen bestått av

Pia Hällbom ordförande, Pirkko Larsson studieorganisatör, Ing-Britt Falk sekre-

terare, Hans From kassör, Mia Stridh har varit ledamot och tillika ansvarig för 

medlemsärenden, Marianne Sundberg har varit ledamot och representant i

Stadsdelsnämndens Pensionärsråd och Annika Stridsberg har varit ledamot, 

Gunnar Haag har varit ledamot och webmaster och Lennart Sundin har varit 

ledamot och vice ordförande.

Våra ambitiösa förtroendevalda har förgyllt tillvaron på olika sätt

Under hösten startade Läsecirkeln under ledning av Pirkko Larsson. Pia Hällbom

startade en ny cirkel med Rockens Historia och Hans From började utveckla en 

datacirkel. Pia har också medverkat som medlemsansvarig tillsammans med Mia 

Stridh. Britta Svensson har hållit i föreningens reseverksamheten och varit tillika en 

uppskattad kulturturledare i stadsvandringarna. Daniel Ekman och Anders Idberg 

har agerat som trafikombud. Fortsättningsvis ersattes Anders Idberg av Anders 

Nordmark här. Gunnar Haag har axlat ansvaret för boulesektionen. 

Den viktiga kaffekommittén sköttes väl av mötesvärdarna Birgitta Ridder, Annika 

Stridsberg med tillfällig assistans. Fortsättningsvis sköts driften av Birgitta Ridder, 

Louise Backman och Carin Nyman.

Revisorer

var Britt Sundberg Anders Nordmark. Efter årsmötet är Anders Nordmark och Roine 

Hangvar revisorer samt Britt Sundberg och Gertrud Schillén revisorsuppleanter.

Valberedning

Ing-Britt Falk och Britta Svensson har burit ansvaret för valberedningen. Efter årsmötet 

verkar Britta Svensson tillsammans med Barbro Hagman som valberedare.

Verksamheten inom föreningen under året

Styrelsearbetet

Styrelsen har under året haft elva protokollförda sammanträden, fem fysiska möten i

Varvseken inkl årsmötet & höstmötet samt sex digitala styrelsemöten p.g.a pandemin.

Styrelsen har varit representerad i lokala Pensionärsrådet samt vid PRO distriktets 

och Samorganisationens höst- och årsmöten, såväl fysiskt som digitalt.

Medlemsantal

Vid årets början var antalet medlemmar i PRO Liljeholmen 251, vid årets slut 250.

Under året har vi här fått 26 nya medlemmar, medan 20 har slutat och 7 har avlidit.

Ekonomi

Våra intäkter uppgick till 84 956 kr och med kostnader på 78 108 kr visade års-

resultatet ett överskott av 6 848 kr . Behållningen vid årets slut blev 100 563 kr.

Intäkter och kostnader under året har påverkats med begränsade aktiviteter.



Aktiviteterna

Aktiviteterna inomhus har arrangerats i Varvseken, som hyrts på årsbasis av Intresse-

föreningen Varvseken i Ekensberg. På grund av pandemin har några aktiviteter genom-

förts utomhus.

Mer om verksamheten inom föreningen under året

Mötesverksamheten

Föreningen har under året haft ett senarelagt ordinarie årsmöte med höstmöte men vi 

har mht pandemin inte kunnat genomföra mer än två månadsträffar för medlemmarna. 

I december firade vi in julen med en julmiddag i egen regi  i Varvseken.

Plan och budget för 2022 fastställdes vid höstmötet den 25 nov.

Aktiviteterna

Föreningen har under hösten startat upp Läsecirkeln och studiecirklarna Data/mobil 

och Rockens Historia.  Kultur- och frisksportsektorn har genomfört stadsvandringar 

med valda utflyktsmål runt om i vår stad. Canastagänget spelade sina kort och boule-

spelarna rullade sina klot i Sannadalsparken och i Liljeholmshallen.

Vi har också tvingats göra uppehåll i reseverksamheten.

Mht pandemin har trivselarrangemangen begränsats till en friluftsdag inom- och utom-

hus samt två pubaftnar. Vi har deltagit i "Sommartorget" på Liljeholmstorget.

Samverkan med PRO-grannarna
Under året har föreningen tagit initiativ till utökad samverkan med våra PROgrannar

i syfte att hämta idéer från varandra och genomföra gemensamma aktiviteter, 

speciellt inom rese- och studiecirkelområdena samt utbildning av förtroendevalda.

Detta sker inom ramen för Framtidsgruppen som består av sex söderortsföreningar.

Ekonomiskt resultat 2021 för PRO Liljeholmen
2021 2020

 Behållning den 1 jan 93715 70936

 INTÄKTER 84956 72935

 Medlemsavgifter 32150 27360

 Bidrag från Stadsdelen 22000 31450

 Intäkter av försäljning vid möten etc 30388 13380

 Övriga intäkter 418 745

 KOSTNADER 78108 50156

 Mötes- och kontaktverksamheten 44095 20938

 Lokalhyra 1000 2000

 Utbildning, kurser och konferenser 699 1742

 Administration 4900 4900

 Marknadsföring inkl medlemsvärvning 22474 15852

 Bank-och pg- avgifter, tel och IT 3375 4024

 Övriga kostnader 1565 700

 RESULTAT 6848 22779

 Behållning den 31 december 100563 93715

 Styrelsen föreslår att föreningens överskott 6 848 kr ska överföras och resultatet 

 100 563 kr balanseras, i ny räkning för 2022.




